

BESTUURSVERGADERING MARTIJN, 6 JUNI 1988

Aanwezig: BR, DK, JvE, AvdB, PdJ, MvB, gast: Frank B.

Agenda : 1 Notulen 9 mei 1988

2 Ingekomen/uitgaande stukken & mededelingen	6 Meeting Kopenhagen
3 Redactie	7 Homovervolgning/potenrammerij
4 Archief	8 Fotobeleid
5 Forum Rose Week	9 WPTPK

- 1) ad 1,2 brief wordt uitgestuurd; ad 1.3 bibliotheken zijn nog niet benaderd; ad 1.6 brief is verstuurd, SWER zal advies geven (tzt); ad 1.8 is gebeurd.
ad 2: Er is contact geweest met JL. Het HW gaat 'deskundig' raadplegen. Een voorstel van JvE wordt aangenomen: er wordt een formeel verzoek geschreven om inbreng vanuit Martijn.
- 2) JvE en ER hebben een open voorlichting gegeven voor het COO-Deventer.
-- ER is opgebeld door een middelbare school in Emmen om voorlichting te geven in de les maatschappijleer. Ad wil wel mee. ER gaat overleggen over de vergoeding emco.
-- PdJ meldt dat het HV-A'veen in het najaar een discussie wil over pedofilie, d'accord...
- 3) ad notulen 11 mei: Het initiatief voor een gespreksgroep Ouders van pedo's is gestrand op het overlijden van Aljé Klammer en niet op een gebrek aan belangstelling.
- 4) EB: documentatie van verschillende organisaties is geïnventariseerd: MIBSO, NCOV, NVSH, en de persoonlijke archieven van PG en PB. Afgesproken wordt: -- PB neemt contact op met Si, die deskundig is op het gebied van archivering. -- PB en PdJ gaan bij het homodok diep- en peilen over de mogelijkheid om ons archief aan het Homodok in bruikleen te geven. De gegevens kunnen inmiddels wel in de compu, maar de praktische openstelling stuit op problemen ivm het ontbreken van eigen ruimte.
- 5) De kosten vallen hoog uit, zo'n f750,-. DK: "... Adverteren kan misschien via de NVSH. Marco praat hierover met AdJ. -- ER en JvE houden met MM een voorgesprek. -- Voor de bemanning van de kraam op Rose Zaterdag probeert DK nog enkele redactieleden te strikken.
- 6) JvE, ER en AdJ willen met de auto naar Kopenhagen. De kosten zijn dan wel te overzien. Een mogelijk onderwerp van gesprek zou kunnen zijn: de open grenzen na 1992.
- 7) Wat te doen met 'pedorammerij'? Het probleem is dat we geen zaken hebben die ter illustratie kunnen dienen. ER neemt contact op met OJFG met de vraag wat zij in deze kunnen doen.
- 8) Er is een probleem... AvdV is destijds geweigerd als lid, maar hij publiceert wel in OK. Het is duidelijk dat we niet alert genoeg zijn geweest. ER neemt contact op met vdv om na te gaan of een informeel gesprek mogelijk is.
- 9) Vakantierooster : Marco: begin juli t/m begin à half augustus
Dirk: onvoorspelbaar tussen half juli en half september
Jan: onvoorspelbaar tussen 18 juli en 4 september, wel bereikbaar
Benjamin: 18 juli t/m eerste week augustus. Ad: onbekend

-- Besloten wordt de volgende vergadering te houden op maandag 27 juni, om 20.00u, bij ER.